
Protokoll fört vid  styrelsemöte
Katrineholms brukshundklubb

Den 21:a januari 2018
Lenatorpet

Närvarande: Andreas Peterzén, Ami Rooth, Mikael Svensson, Curt Andersson, Maria Perzon, Kristina Berggren, 
Madeleine Sterner, Kristina Berggren, Elin Hoff
Anmält förhinder: 

§ 140. Mötets öppnande
              Andreas öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

§ 141. Val av justerare
Att jämte ordförande justera protokollet valdes Madeleine.

§ 142. Föregående protokoll
              Gicks igenom och lades till handlingarna.

§ 143. Kassarapport
              Bank: 19427,02 kr
              e-spar: 16671,86 kr
              Swish: 85,41 kr 
              PG:  2890,89 kr
              Kassa; 463 kr 

§ 144. Skrivelser inkomna och utgående
Inkommand: SBK-info nr 7, 2017. Remiss utbildningsplan mental. Kallelse distriktets årsmöte. Uppdaterat
material inför 2018. Mental vb Linda. Jubileumsrapporten. Undersökning lokal klubbverksamhet. SBK-
info nr 1, 2018. Kallelse extra årsmöte FOS.
Utgående: arbetsgivardeklaration.

§ 145. Rapporter
RUS – Maria.
Köket – Maria.
Agility – Maria
Träning – Curt.
Tävling, bruks – Micke.
Tävlingssek. - Micke. Botkyrka möte med distriktet.
Tävling, lydnad – Kristina.
Fastighet inne – Madeleine.
Fastighet ute - Madeleine.
HUS – Ami. Kristina rapporterar. Utfall kurser 2017 och planer inför 2018.
PR/Info – Elin.
Mentalansv. – Andreas. Inbokat MH nu i vår. Figurantutbildning ska hållas, men det innebär en viss 
kostnad för klubben.
Tjänstehund – Andreas. Efterlyser klubb som vill hålla sommarläger för ungdomar som vill satsa.

§ 146. Resultat- och balansrappport 2017
År 2017 blev det ett minusresultat.

§ 147. Budget 2018
Ami pratar med Harriet Nilsson på ICA-maxi om sponsringen de har erbjudit oss.

§ 148. Verksamhetsberättelse 2017 och verksamhetsplan 2018
Gicks igenom och kompletterades. Vi funderar vidare till ett extra styrelsemöte.(se nedan)



§ 149. Distriktets månadsarrangemang
SBK:s 100-årsjubileum. Vi har fått oktober/november månad.

§ 150. Ny logga
Vi är inte tvungna att byta då det är förknippat med kostnader, så vi avvaktar. 

§ 151. Hemsidan
Vi diskuterade om hemsidan ska "streamlinas" så att den bara innehåller den mest basala informationen.

§ 152. Bruks/Ipo SM 2019
Distriktet har ställt en förfrågan om att använda KBK som huvudarena men det är distriktet som är 
arrangören. Vi beslöt att vi är positiva till förslaget. Curt reserverade sig mot beslutet.

§ 153. Aktivitetslista/Att göra listan
              -Ljudanläggning skjuts fram till våren.
              - Sponsring ICA Maxi.
              - Undersökning lokal klubbverksamhet.

§ 154. Övriga frågor.
              Vi skapar en namnlista på Fb om avtackningsblommor mm.

§ 155. Nästa möte.
              Extra styrelsemöte den 4 februari 2018 kl 15:00.

§ 156. Mötets avslutande.
              Andreas avslutade mötet.

Dag som ovan

................................................................ ..........................................................
Andreas Peterzén Ami Rooth
ordförande sekreterare

................................................................
Madeleine Sterner
justerare


